
Schůze rady orla 14. 5. 2015 

Přitomni: F. Zemek, I. Patočková, M. Bublák, E. Feith, P. Jelínek, P. Juřena, J. Šlapanský, T. Pavlík 

 F. Zemek informoval o přípravách na malování chodby, soc. zařízení a tělocvičny. Proběhne 

v 2. pol. června. 

 Rada schvaluje příspěvek na reprezentační soustředění pro Anetu Ondovčákovou v hodnotě 

3000,-        pro: 8 

 Rada rozhodla o finanční podpoře pro farní tábory. (T. Pavlík, G. Sklenská) Pro každý tábor 

2000,- Kč. Dodat počty dětí (T. Pavlík)   Pro: 8 

 E. Feith informoval o přidělení dotace na zkvalitnění sportovního prostředí ve výši 193 tis. 

(výměna kuželkářské dráhy, vymalování tělocvičny a soc. zařízení, vybavení pro stolní tenis, 

pořízení 40 židlí). 

 Rada vybrala ze tří nabídek na výměnu dráhy firmu ZAKO. Rada pověřuje starosty podepsat 

smlouvu s firmou ihned po podepsání přidělené dotace. Celková částka 420 tis. Kč. 

Pro: 8 

 Příští schůze: v 2. polovině června. ( podle termínu malování) 


